

## Occupational Health & Safety Policy

ADNEC Group takes its responsibility to employees seriously and is committed to high standards of welfare and safety to prevent injury and occupational ill-health. We require the support of colleagues, service partners, contractors, exhibitors, and visitors to achieve and maintain high standards of health and safety practice.

ADNEC Centre Abu Dhabi and ADNEC Centre Al Ain have developed a systematic approach to health and safety management which is designed to ensure compliance with Occupational Health and Safety (OHS) legal requirements as determined by the Emirate of Abu Dhabi (ADPHC-OSHAD) and relevant international standards and codes. In order to achieve this, ADNEC Centre Abu Dhabi and ADNEC Centre Al Ain are committed to the principle of ZERO HARM and have therefore adopted an approach that health and safety management is critical to the way we do business.

### By implementing this OHS system, we commit to:

- Understanding and managing the OHS risks that we face by implementing effective prevention control measures and proactively working together with our colleagues, service partners, contractors, exhibitors, and other stakeholders to eliminate or reduce OHS hazards which may cause injuries and illness.
- Complying with all applicable National and International Legislation and OHS standards to which we subscribe.
- Setting challenging objectives, reviewing progress, and using the results to improve our performance.
- Developing and promoting relevant and consistent health and safety policies and standards.
- Investigating OHS incidents thoroughly, to ensure timely corrective and preventative actions are taken to address incident causes and prevent recurrence.
- Providing suitably qualified resources and training to facilitate the business in developing and applying this policy and the management system.
- Communicating and sharing OHS matters within our organisation, service partners, contractors, exhibitors, other stakeholders, and visitors on OHS issues and responding appropriately to their concerns.
- Holding all levels of management, supervisors, employees, contractors, and service partners accountable for OHS performance.
- Empowering all employees, contractors, and service partners to stop any work that is considered unsafe or not in line with our OHS policy and procedures.
- Demonstrating that our OHS management system, including this policy remains fit for purpose by regularly reviewing and assessing its effectiveness.
- Ensuring health and safety objectives are met through periodic review, including audit, and continual improvement of its plans, performance, and documentation.

Achieving OHS success as a company requires all employees, service partners, and other stakeholders to work together. Accepting individual responsibilities, will create an OHS culture and performance level to be proud of.

ADNEC Group recognizes that its success is dependent upon commitment to the Occupational Health & Safety Management System requirements, and we are jointly responsible for Safety, each within their own areas. This policy is announced, distributed, and communicated to all relevant interested parties.

Humaid Matar Al Dhaheri  
Managing Director & Group CEO

حميد مطر الظاهري

العضو المنتدب والرئيس التنفيذي لمجموعة أدنيك

Revision: 09 Date: September 2024

تاريخ المراجعة: 09 سبتمبر 2024

## سياسة الصحة والسلامة المهنية

تأخذ مجموعة أدنيك على عاتقها مسؤولية ضمان رفاهية وسلامة الموظفين من خلال الالتزام بمعايير عالية في مجال الصحة والسلامة المهنية بهدف منع وقوع الإصابات والأمراض المهنية. ولا يتحقق هذا الهدف إلا بتضافر جهود كافة الزملاء وشركاء الخدمة والمقاولين والعارضين والزوار عبر تطبيق مجموعة من الممارسات والمعايير العالية في مجال الصحة والسلامة.

لقد طور مركزا أدنيك أبوظبي وأدنيك العين نهجاً مدروساً في إدارة الصحة والسلامة لضمان الامتثال الكامل للمتطلبات القانونية لنظام إمارة أبوظبي للسلامة والصحة المهنية وكذلك المعايير والرموز الدولية ذات الصلة. ومن أجل تحقيق هذا الهدف، يلتزم مركزا أدنيك أبوظبي وأدنيك العين بمبدأ لا ضرر ولا ضرار ويعتمد فلسفة عمل تركز على إعطاء الأولوية لإدارة الصحة والسلامة.

### من خلال تنفيذ نظام الصحة والسلامة المهنية، نلتزم بما يلي:

- فهم وإدارة مخاطر الصحة والسلامة المهنية من خلال تنفيذ إجراءات فعالة للسيطرة على هذه المخاطر والوقاية منها مع العمل بشكل استباقي مع زملائنا وشركاء الخدمة والمقاولين والعارضين وأصحاب المصلحة الآخرين لإزالة أو تقليل مخاطر الصحة والسلامة المهنية التي قد تتسبب في الإصابات والأمراض.
- الامتثال لجميع الأنظمة والتشريعات المحلية والدولية المعمول بها في مجال الصحة والسلامة المهنية.
- تحديد أهداف تتسم بالتحدي، ومراجعة التقدم المحرز، والاستفادة من النتائج لتحسين الأداء.
- تطوير وتعزيز سياسات ومعايير الصحة والسلامة المهنية ذات الصلة.
- إجراء تحقيق شامل في حوادث الصحة والسلامة المهنية، لضمان اتخاذ الإجراءات التصحيحية والوقائية في الوقت المناسب لمعالجة أسباب الحادث ومنع تكراره.
- وفير الكوادر المؤهلة والتدريب المناسب لتسهيل العمل وتطوير وتطبيق سياسة ونظام إدارة الصحة والسلامة المهنية.
- التواصل وتبادل مسائل الصحة والسلامة المهنية داخل المؤسسة ومع شركاء الخدمة والمقاولين والعارضين وأصحاب المصلحة الآخرين والزوار بشأن قضايا الصحة والسلامة المهنية والاستجابة بشكل مناسب لمخاوفهم.
- تفويض المسؤولية عن أداء الصحة والسلامة المهنية إلى المدراء على كافة مستويات الإدارة والمشرفين والموظفين والمقاولين وشركاء الخدمة.
- تمكين جميع الموظفين والمقاولين وشركاء الخدمة من إيقاف أي عمل يعتبر غير آمن أو لا يتماشى مع سياسة وإجراءات الصحة والسلامة المهنية.
- إثبات أن نظام إدارة الصحة والسلامة المهنية والسياسات المعمول بها في المجموعة تلبى الاحتياجات من خلال مراجعة وتقييم فعاليتها بشكل منتظم.
- ضمان تحقيق أهداف الصحة والسلامة من خلال المراجعة الدورية، والتدقيق، والتحسين المستمر لخطتها وأدائها وتوثيقها.

يتطلب تحقيق نجاح نظام الصحة والسلامة المهنية في أي شركة عملاً جماعياً من جميع الموظفين وشركاء الخدمة وأصحاب المصلحة الآخرين، علماً بأن قبول المسؤوليات الفردية من شأنه أن يعزز ثقافة الصحة والسلامة المهنية ومستوى الأداء.

نحن في مجموعة أدنيك، ندرك أن نجاحنا يعتمد على الالتزام بمتطلبات نظام إدارة الصحة والسلامة المهنية، ولكل منا مسؤوليتنا بتعزيز معايير السلامة في مجال عمله. وقد تم الإعلان عن هذه السياسات وتوزيعها ونشرها على جميع الأطراف المعنية ذات الصلة.